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Beste meneer E.R. Helvrich,

Hierbij beantwoorden wij uw schriftelijke vragen van 9 april.
- Er wordt gesproken over "grote evenementen", aan hoe groot wordt er eigenlijk

gedacht?

Bij de opzet van de buitenruimte wordt in de eerste jaren rekening gehouden met
evenementen von 100-150 mensen. Later wordt er rekening gehouden met aantollen

tussen de 150 -200 bezoekers. Noost reeds beschikbore porkeergelegenheden in de

nobijheid van de locatie is door de initiotiefnemers voor beide scenario's een porkeerplan

gemaakt met tijdelijke porkeergelegenheden. Daar woor nodig in somenwerking met
boeren uit de omgeving. Ook is er contoct opgenomen met Stootsbosbeheer om de

mogelijkheid van een extro, meer permanente parkeergelegenheid te creëren in de

nobijheid von de multifunctionele buitenruimte. Hierover zol te zijner tiid overleg

plaatsvinden.
- Hoe staat het met de financiële toezegging van de gemeente en het gevraagde

document?
De financiële toezegging von de raod is verwerkt in een brief von T5april 2024.

- Het taxeren van de waarde van de grond kent geen voortgang zo staat er. Klopt dit?

Graag een toelichting.
Het taxeren van de waarde recht van erfpacht is blijkbaor lastig. Een oantol taxateurs

hebben aongegeven dot niet te kunnen doen of hebben de opdrocht teruggegeven.

lnmiddets hebben wijde opdrocht gegeven oon bureau Thorbecke. Dit bureau heeft
oangegeven dot de gemeente voor 7 juni as. een taxatierapport ontvongen zal hebben

woorna wij een concreet voorstel kunnen doen richting het burgerinitiotief.
- Er wordt gesproken over skateboardvoorzieningen, wordt er eerst nog wel onderzocht of

daarvoor wel genoeg belangstelling is? Jongeren uit Harlingen zullen hiervoor denken wij

niet zo gauw naar Wijnaldum gaan.
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De initiotiefnemers von het project hebben in eerste instontie een brede invulling gekozen
voor het project. Dit met nome om moximool in te zetten voor de

financieringsinsponningen. Wonneer duidelijk wordt dot het plon finoncieel haalbaar is,

wordt er dan gekeken hoe de voorziening definitief wordt ingevuld. Hierbij zol don zeker
ook onderzoek gedaan worden naor welke sporten hier zouden kunnen plootsvinden.
Hierover zal ook met verschillende partijen uit de regio worden overlegd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van de gemeente Harlingen,

van Gent
Secretaris
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